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Boomverzorging Noord Nederland 
in Onstwedde breidt dienstenpakket 
steeds verder uit
Het gaat goed met Boom-
verzorging Noord Neder-
land, dat de afgelopen 
jaren het dienstenpakket 
steeds verder heeft uit-
gebreid. Was het bedrijf, 
voorheen bekend als Arjans 
Haardhout, vroeger nog 
vooral hét adres voor het 
beste haardhout, tegen-
woordig kan het bedrijf 
van Arjan Strockmeijer 
veel meer diensten bieden. 
‘’Mensen doen bijvoor-
beeld een beroep op ons 
voor het verwijderen van 
bomen, boomstronken en 
ook takken. Uiteraard blij-
ven we daarnaast een goed 
en goedkoop adres voor 
alleen het beste haard-
hout’’, zegt Strockmeijer 
tevreden.

De eigenaar van Boomver-
zorging Noord Nederland 
investeerde de afgelopen 
jaren behoorlijk in zijn 
bedrijf. Zo werd onder 
meer een zaagkloofmachine aangeschaft, 
waardoor het bedrijf klanten nog beter kan 
helpen. ‘’We worden ook veel ingeschakeld 
voor het onderhouden en verwijderen van 

bomen en takken die gesitueerd zijn op heel 
lastige plaatsen. In die gevallen kiezen we er 
niet voor om de boom zomaar om te zagen. 
We maken de boom gewoon wat kleiner’’, 

lacht de ondernemer die nog elke dag bij-
zonder veel plezier heeft aan zijn werk.

Lees verder op pagina 11.
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"Gelukkig kan ik een beroep blijven doen op Harry en Evelyn"
H. van Wijk Installatietechniek in Musselkanaal in 
nieuwe handen
Sinds ruim twee maanden is Martijn Prijs 
uit Weiteveen de nieuwe eigenaar van H. 
van Wijk Installatietechniek aan de Sluis-
straat 4 in Musselkanaal. De ‘verkoop’ is 
prima en tamelijk geruisloos verlopen. 
‘’Ik werkte al vanaf 2007 voor Harry en 
Evelyn van Wijk. Ik kende dus de klanten 
en opdrachtgevers. Verder heb ik de naam 
gewoon aangehouden. Harry en Evelyn 
hebben hier in 25 jaar een uitstekende 
naam opgebouwd en waarom zou ik de 
naam dan veranderen? Bovendien ben ik 
niet zo ijdel dat mijn naam groot op de 
gevel moet’’, zegt Prijs.

De totaalinstallateur
En dus is en blijft H. van Wijk Installatie-
techniek de totaal installateur voor de regio 
Musselkanaal en Stadskanaal voor alle 
voorkomende installatiewerkzaamheden. 
‘’Ook de zelfde monteurs zijn gebleven. 
Van de buitenkant is er dus niet zo veel 
veranderd. De balieverkoop wil ik wel 
afbouwen. Natuurlijk blijven we laagdrem-
pelig en kun je hier altijd binnenlopen voor 
een nieuwe cv-ketel en verdere installatie-
werkzaamheden. De verkoop van sanitair 
en tegels is ondergebracht bij Maison Du 
Nord. Als nieuwe eigenaar pas je toch altijd 
wat dingen aan, in grote lijnen gaan we 
echter op de ingeslagen weg verder. Dat de 
overgang soepel is verlopen komt natuur-
lijk ook omdat ik al lang voor het bedrijf 
werkte. Ik ken iedereen. Dat maakte het 
allemaal wat gemakkelijker’’, zegt Martijn, 
die gewoon in Weiteveen blijft wonen. ‘’Het 
is de bedoeling dat mijn vrouw hier op den 
duur ook een aantal dagen per week aan de 
slag gaat.’’

Leermeester
Bijzonder: Harry was leermeester van 
Martijn. ‘’En eigenlijk is dat nog steeds 
wel een beetje zo. Als ik iets niet weet, 
vraag ik hem. Gelukkig blijven ze achter 
de schermen ook betrokken bij het bedrijf. 
Daar ben ik heel blij mee. Voor het overige 

willen we ons dus vooral gaan richten op 
de installatietechniek. Verder zijn we vooral 
betrokken bij nieuwbouwwoningen in de 
particuliere sector / particuliere klussen en 
diverse aannemers voor woning coöpe-
raties. Ook hebben we het druk met het 
onderhouden van cv-ketels. We hebben 
namelijk een eigen serviceafdeling voor cv-
ketels en dat loopt goed. Groeien is geen 
doel. We staan voor kwaliteit en een goede 
service en hoe groter je wordt, hoe lastiger 
het wordt om een goede service te waar-
borgen. En dat willen we dus wel blijven 

leveren. Overigens ben ik nog wel op zoek 
naar monteurs . Mensen die geïnteresseerd
zijn, kunnen contact opnemen’’, zegt Mar-
tijn.

Verantwoordelijkheid
Zelf heeft Prijs nu de rol van “eigenaar”. 
Door de jaren heen heeft Martijn veel ge-
leerd van Harry en Evelyn hoe een bedrijf 
in elkaar zit. ‘’Natuurlijk heb ik nu wel meer 
verantwoordelijkheid, daar ben ik me goed 
van bewust. Nu zie je ook pas wat er al-
lemaal bij ondernemen komt kijken en krijg 

je goed inzicht op de kosten. Ik leer veel en 
heb er alle vertrouwen in dat we hier het 
goede werk van Harry en Evelyn voort kun-
nen zetten. Inderdaad, als je het niet weet, 
dan lijkt het alsof er niets veranderd is’’, 
besluit Martijn.

H. van Wijk Installatietechniek is gevestigd 
aan de Sluisstraat 4 in Musselkanaal. 
Telefoon: 0599-41 33 64. 
Zie ook: www.hvanwijkinstallatie.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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TimberTrendz in Nieuw-Buinen: expert in 
maatwerk houtoplossingen

TimberTrendz in Nieuw-Buinen geldt als dé specialist in maatwerk houtoplossingen. 
‘’Bij ons staat de wens van de klant altijd centraal’’, vertellen Branco Mellies en Klaas 
Groenbroek. De jonge onderneming staat voor het leveren van vakwerk en voor duur-
zame oplossingen. TimberTrendz is hét adres voor onder meer kapschuren, tuinkamers, 
recreatie- en mantelzorgwoningen, aanbouw en overkappingen. Opvallend zijn boven-
dien de innovatieve ontwerpen. ‘’Op basis van de wens van de klant kunnen we echt 
iets heel moois maken’’, zeggen Branco en Klaas.

Ervaring
Mellies is ondertussen ervaren in de 
houtbouw. Hij deed ervaring op bij Schip-
per Houtbouw en begon daarna Mellies 
Houtbouw. ‘’Klaas en ik hebben samen Tim-
berTrendz opgericht. We zijn al vijftien jaar 
vrienden en werken sinds vijf jaar nauw 
samen aan projecten. We kennen elkaar 
door en door en op een gegeven moment 
besloten we, naast dat we beiden ons eigen 
bedrijf hadden, samen TimberTrendz op 
te richten. De vraag naar kwalitatief goede 
bouwwerken was groot waardoor ik alleen 
moeilijk overzicht kon houden. Hierdoor 
was het verlangen hetzelfde te blijven 
doen maar dan met twee man nog groter en 
kunnen we er zeker van zijn dat alles goed 

gepland en uitgevoerd wordt. De samen-
werking verloopt echt perfect.’’

Mooiste eindresultaat
‘’We werken met prefab constructies die we 
maken in onze werkplaats in Nieuw-Buinen. 
We kunnen snel en efficiënt werken. We 
hebben het lekker druk. Onlangs hebben 
we bijvoorbeeld een complete aanbouw 
geleverd voor een recreatiewoning in 
Exloo. Zo’n aanbouw leveren we dan hele-
maal compleet aan. Ja, ook zaken als elek-
triciteit en sanitair kunnen we regelen. We 
kunnen mensen dus echt helemaal ontzor-
gen. De meeste opdrachten krijgen we via 
mond-tot-mondreclame. Ik weet bijna zeker 
dat de aanbouw die we in Exloo geleverd 

hebben, ons weer nieuwe opdrachten ople-
vert’’, zeggen de ondernemers, die flexibel 
zijn en zich bovendien goed inleven in de 
situatie van de klant. ‘’We gaan altijd eerst 
kijken. We willen er beeld bij hebben. Door 
dat te doen, krijg je het beste en mooiste 
eindresultaat. Bovendien krijg je zo meteen 
inzicht in de (on)mogelijkheden.’’

Maatwerk en vast aanspreekpunt
Ook de tuinkamers van TimberTrendz val-
len in de smaak. ‘’Die zijn sinds corona erg 
populair. Mensen konden niet op vakantie 
en besteedden hun geld aan het verbe-
teren van huis en tuin. Die populariteit is 
gebleven, want we hebben al heel veel 
tuinkamers gemaakt. Standaard komt in ons 
woordenboek niet voor. We gaan altijd aan 
de slag op basis van de wens van de klant. 
Het feit dat we altijd maatwerk bieden, dat 
je bij ons één vast aanspreekpunt hebt en 
we waarde hechten aan persoonlijk contact 
zijn, denk ik, onze sterke punten. En natuur-
lijk het feit dat we mooie, duurzame dingen 
maken. Doorgaans werken we vooral in de 

regio. Toch komen er ook regelmatig aan-
vragen uit andere delen van het land. Wat 
dat betreft is de naamsbekendheid wel ver-
groot. Daar investeren we overigens ook in, 
want we zijn inmiddels al aan onze tweede 
website toe’’, lachten Klaas en Branco.

Bijzondere houtoplossing
Ze bedachten zelf de mooie en originele 
bedrijfsnaam TimberTrendz. ‘’Meestal 
worden de achternamen in de bedrijfs-
naam gebruikt, maar wij wilden graag iets 
bijzonders dat blijft hangen bij de mensen. 
Volgens ons is dat wel aardig gelukt. Als 
mensen dus echt een bijzondere houtop-
lossing willen, dan kunnen ze ons bellen 
en dan komen we langs. Op basis van de 
wensen en de situatie ter plekke maken we 
er vervolgens iets moois en unieks van.’’

TimberTrendz is gevestigd aan het  
Zuiderdiep 363A in Nieuw-Buinen. 
Telefoon: 06-18 88 59 80. Zie ook de 
website www.timbertrendz.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Meinds, De Echte Bakker, in Onstwedde bestaat 35 jaar
"We kunnen hier wel een aardig stukje brood bakken"

Op 1 juli 1990 opende in Onstwedde Bakkerij John Meinds. Dat betekent dat het bedrijf 
– dat sinds iets meer dan 25 jaar Meinds, De Echte Bakker heet - binnenkort 35 jaar 
bestaat. In de eerste jaren runde John (58) de zaak nog samen met zijn moeder, sinds 
1999 doet hij dat samen met zijn vrouw Reina. Met John als bakker, Reina als spin in het 
web én met een leuk en goed team heeft Meinds de afgelopen 35 jaar een uitstekende 
naam opgebouwd. Niet voor niets heeft het een grote groep vaste klanten die zeker 
niet alleen uit Onstwedde en directe omgeving komen. John is zelf vooral bescheiden. 
‘’Al denk ik dat we hier wel een aardig stukje brood kunnen bakken’’, zegt hij.

Kwaliteit en klantvriendelijkheid
Meinds, De Echte Bakker, staat voor kwa-
liteit en klantvriendelijkheid. Om onder-
deel uit te mogen maken van het Echte 
Bakkersgilde moet worden voldaan aan 
strenge kwaliteitseisen. En dat doet de 
bakker in Onstwedde, die onlangs nog de 
‘Best Customer Experience’ oorkonde in 
ontvangst mocht nemen. ‘’Er is in 35 jaar 
veel veranderd. Zo woonden we eerst bij 
de zaak, maar wonen we nu elders in het 
dorp. Destijds is de winkel ook uitgebreid 
en gemoderniseerd. We zijn dus ondertus-

sen al meer dan 25 jaar aangesloten bij 
het Echte Bakkersgilde en hebben ook een 
horecagedeelte aan de zaak toegevoegd. 
Dat loopt ook prima en dat voegt echt wat 
toe. Of er nog wensen zijn? Oh zeker, die 
zijn er altijd. We zijn hier zeker nog niet 
klaar’’, zegt John, die behalve een goede 
naam heeft als bakker ook bekend werd in 
de loopsport. ‘’Ik loop tegenwoordig nog 
maar weinig hoor. Het gaat niet meer zo 
als ik wil. Het kan wel, maar dan is het een 
beetje rustig lopen. En dat past niet bij me’’, 
lacht John.

Gratis parkeren voor de deur
Een mooi bedrijf opbouwen vraagt energie 
en inzet. Nog steeds hanteert John een vast 
ritme om elke ochtend opnieuw te zorgen 
voor vers brood en de lekkerste specialitei-
ten. ‘’Ik sta elke nacht om 02.00 uur op en 
lig er doorgaans al voor 21.00 uur weer in. 
Ook ‘s middags slaap ik vaak nog even. Niet 
erg hoor, ik ben er aan gewend’’, zegt John, 
die graag werkt met streekproducten en 
ziet dat ook mensen uit dorpen als Stadska-
naal hun brood bij hem komen. 

‘’Dat heeft zeker ook te maken met het feit 
dat men hier nog gratis voor de deur kan 
parkeren. Dat is wat mensen graag wil-
len. Ze combineren een bezoek aan onze 
winkel vaak met een bezoek aan de slager, 
hier tegenover.’’ Meinds heeft het openen 
van een extra filiaal nooit zien zitten. ‘’Ik 
heb wel eens in de verleiding gestaan 
en ben ook wel eens gevraagd. Maar een 

tweede vestiging kost je eerst altijd geld en 
bovendien gaat het altijd ten koste van de 
kwaliteit. En aan kwaliteit willen we nooit 
tornen. Daarom is het bij deze vestiging in 
Onstwedde gebleven.’’ Hoewel aangesloten 
bij het Echte Bakkersgilde, varen John en 
Reina hun eigen koers. ‘’We gaan lekker zo 
door. Zoals gezegd: we zijn nog niet klaar. 
Of onze dochter Megan ons op gaat vol-
gen? Dat is afwachten. Ze werkt nu bij een 
collega in Sleen waar ze het vak leert. We 
zien wel hoe dat loopt’’, besluit de onder-
nemer uit Onstwedde.

Meinds, De Echte Bakker, is gevestigd 
aan de Dorpsstraat 41 in Onstwedde. 
Tel: 0599-33 14 26. Zie ook 
www.johnmeinds.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Vervolg van de voorpagina
Boomverzorging Noord Nederland: Het plezier 
spat er nog elke dag vanaf bij de specialist in 
Onstwedde
Het was eerst Arjans Haardhout maar toen het dienstenpakket steeds verder uitgebreid 
werd, besloot eigenaar Arjan Strockmeijer een andere naam te kiezen die de lading 
beter dekt. Dat werd dus Boomverzorging Noord Nederland. ¨We kunnen de mensen 
tegenwoordig op heel veel verschillende manieren van dienst zijn¨, zegt eigenaar Arjan 
Strockmeijer. Zeker nu we ook beschikken over een zaagkloofmachine is het al zo uit-
gebreide dienstenpakket nog verder uitgebreid. En het plezier spat er nog steeds af bij 
de specialisten in Onstwedde. ‘’We houden van ons werk. Zo zeer zelfs, dat we het vaak 
jammer vinden dat de werkdag er weer op zit’’, lacht Arjan. 

Specialist in haardhout
Dat je bij Boomverzorging Noord Neder-
land nog steeds het beste en goedkoopste 
haardhout aan kunt schaffen, moge duide-
lijk zijn Dat was zo en dat blijft zo. ¨Ook als 
je advies nodig hebt over welk haardhout 
voor jou het meest geschikt is, kun je altijd 
bij ons aankloppen. We bieden verschil-
lende soorten stookhout aan. In de meeste 
gevallen halen wij ons hout bij particulie-
ren waar wij bomen gekapt hebben. Bij het 
haardhout dat we leveren, zorgen we er 
altijd voor dat er aanmaakblokjes bij gele-
verd worden, zodat het hout gemakkelijk 
brandt¨, zegt Arjan, die weet dat het bieden 
van goede service belangrijk is. 

Versnipperen en afvoeren
Boomverzorging Noord Nederland kan veel. 
Het is hét adres voor het verwijderen van 
bomen, boomstronken en takken. ¨Bomen 
kunnen soms voor behoorlijk wat overlast 
zorgen. Ze kunnen voor gevaarlijke situa-
ties zorgen of bijvoorbeeld zonnestralen 
tegenhouden. In dat geval kunnen wij altijd 

helpen. We zijn er voor zowel de zakelijke 
als de particuliere markt. In alle gevallen zal 
altijd eerst een specialist langskomen om 
de situatie ter plekken te beoordelen. Ook 
voor het verwijderen van boomstronken en 
takken kun je ons inschakelen. We kunnen 
bovendien de verwijderde takken meteen 
versnipperen en eventueel afvoeren. Onze 
service staat hoog aangeschreven. Als we 
weg zijn, is echt niets meer van de werk-
zaamheden te zien. We laten het altijd heel 
netjes achter¨, zegt Strockmeijer. 

Steeds betere machines
Vorig jaar ging er voor Boomverzorging 
Noord Nederland een lang gekoesterde 
wens in vervulling: de aanschaf van een 
zaagkloofmachine. ¨Die wilden we al heel 
lang¨, zegt Arjan. ¨Met deze machine kun-
nen we tot wel tien kuub per uur verwer-
ken. Hout wordt op locatie gezaagd en 
gekloofd. De machine kan stammen met 
een dikte van 50 centimeter verwerken. 
Met de zaagkloofmachine komen we op 
locatie en we nemen altijd een aanvoerta-

fel mee die je kunt vullen met de stammen 
hout. Tegen een meerprijs kunnen we ook 
de stammen op de tafel leggen met behulp 
van een minishovel¨, legt hij uit.

Veelzijdig bedrijf
Boomverzorging Noord Nederland kan 
gewoon heel erg veel. Ook het kappen 
van bomen op moeilijk bereikbare plaat-
sen blijft een specialiteit van het bedrijf 
in Onstwedde. Met een hakselaar wordt 
het hout desgewenst meteen opgeruimd 
en versnipperd, terwijl het team ook al 

uitstekend overweg kan met de stobben-
frees. ¨We zijn, kortom, heel erg veelzijdig. 
We hebben het steeds drukker gekregen. 
Maar dat vinden we helemaal niet erg. En 
nog elke dag hebben we ontzettend veel 
plezier in ons werk.’’

Boomverzorging Noord Nederland is geves-
tigd aan de Duinweg 1A in Onstwedde. Te-
lefoon: 06-14 10 32 79. Zie ook de website 
www.boomverzorging-noordnederland.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Technische groothandel Vebu opent 
tweede vestiging in Emmen
In 2009 begonnen Henkjan Buist en Harrie Veldman 
technische groothandel Vebu in Ter Apel. Ondertussen zet 
het bedrijf een volgde stap, want meteen na de bouw-
vakvakantie (maandag 18 augustus) wordt een tweede 
vestiging geopend aan de Willem Schoutenstraat 17B in 
Emmen. ‘’We zien daar potentiële klanten, maar omdat 
we in Emmen geen filiaal hebben, is het toch lastig deze 
klanten te bereiken. Ik weet zeker dat we ook in Emmen 
het verschil kunnen maken’’, zegt Henkjan.

Persoonlijke aandacht
Vebu is een technische groothandel voor de professionele 
markt en geldt ondertussen als dé partner op het gebied 
van installatietechniek in Groningen  en Drenthe. Vanaf de 
start in 2009 weten installateurs, zzp’ers, montagebedrij-
ven, hoveniers en aannemers de onderneming in Ter Apel 
prima te vinden. Dat heeft alles te maken met het zeer 
brede aanbod en de ruime voorraden én omdat Vebu het 
transport in eigen beheer heeft. ‘’We kunnen snel schake-
len’’, vertelt Buist. ‘’Onze kracht is onze kleinschaligheid en 
zeker ook de korte lijnen. Hier heb je nog een vast aan-
spreekpunt. Wij doen echt dat stapje extra voor de klant. 
Op die manier bouw je een band op. In onze wereld is het 
vaak ook een kwestie van gunnen. En als men ziet dat je 
in principe alles voor de klant wilt doen, dan blijft de klant 
vaak trouw. En van het één komt het ander. Ze vragen naar 
iets specifieks, maar daarna wordt de vraag vaak al snel 
breder. Als ik ons klantenbestand nu zie, dan ben ik daar 
best heel trots op. Het zijn stuk voor stuk mooie bedrijven 
met wie we de afgelopen jaren een hechte band hebben 
opgebouwd. We koesteren die band. Zo gaan we rond kerst 
en voor de zomervakantie vaak nog even bij ze langs met 
wat lekkers.’’

Bekroning
Nu de opening van het extra verkooppunt in Emmen 
nadert, wordt het steeds drukker. ‘’We liggen heel aardig 
op schema hoor. Het pand is klaar, de bestrating ligt er in, 
het kantoor is ook bijna gereed en we zijn al bezig met het 
opbouwen van stellingen. We hebben een mooie locatie 
en zijn ook voor klanten uit Klazienaveen en Nieuw-Am-
sterdam prima te bereiken. Ja, Harrie en ik zien de opening 
van deze vestiging zeker als een bekroning van de afgelo-
pen jaren. We zijn ruim vijftien jaar geleden samen aan dit 
avontuur begonnen. Het mooie is; Harrie en ik werkten sa-
men aan de balie bij een bedrijf in Emmen. Op een bepaald 

moment gingen steeds meer dingen ons tegenstaan. ‘Dit 
kunnen we zelf ook’, dachten we en zo is Vebu eigenlijk 
ontstaan en zijn we straks dus weer terug in Emmen.’’

Webshop
Vebu is toch al volop in beweging. Zo werd de webshop 
geoptimaliseerd. ‘’Dat loopt uitstekend nu. Onze web-
shop is zeer gebruiksvriendelijk. Klanten loggen in en als 
ze bestellen via de webshop, dan levert dat ook nog een 
leuke korting op. Neemt niet weg dat we ook het persoon-
lijke contact willen behouden. Kijk, hier werken nu tien 
en straks elf mensen. Wij hebben niet de ambitie om ooit 

dertig mensen aan het werk te hebben en steeds groter te 
worden. We willen de persoonlijke aanpak nooit verliezen, 
juist omdat dit onze kracht is. Ik ga straks zeker ook een 
aantal dagen in Emmen aan de slag. Ik wil graag kennisma-
ken met onze (nieuwe) klanten en het is belangrijk om je 
gezicht te laten zien.’’

Vebu is gevestigd aan de Industrieweg 8 in Ter Apel en 
vanaf 18 augustus dus ook aan de Willem Schoutenstraat 
17B in Emmen. Beide vestigingen zijn bereikbaar via 
0599-58 30 57. Zie ook de website www.vebu.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Open dag bij Avitec tijdens Dag van de 
Bouw: een kijkje achter de schermen bij 
een veelzijdig bedrijf

Tijdens de landelijke Dag van de Bouw op zaterdag 21 juni opent Avitec in Nieuw-Bui-
nen de deuren voor het publiek. Tussen 10.00 en 16.00 uur is iedereen welkom aan het 
Zuiderdiep 34 om kennis te maken met een bedrijf dat in de regio een steeds grotere 
rol speelt op het gebied van Infrastructuur, Bouw, Groenvoorziening en Circulaire 
verwerking van grond- en afvalstromen. De open dag is niet alleen een kans om Avitec 
van binnenuit te leren kennen, maar ook om een actueel project van dichtbij te bekij-
ken: de reconstructie van het Zuiderdiep, direct voor het hoofdkantoor. Bij dit project 
zijn de oude watergangen hersteld, is een nieuw regenwaterriool aangelegd en zijn de 
rijbaan, voetpaden, parkeerstroken, het fietspad én nieuwe plantvakken gerealiseerd. 
De afrondende fase is in zicht: eind juli wordt het laatste deel geasfalteerd en wordt de 
weg weer volledig opengesteld. In september wordt het laatste stuk betonnen fietspad 
gerealiseerd. “Het is natuurlijk geweldig dat we tijdens onze open dag zo’n mooi voor-
beeld van ons werk pal voor de deur kunnen laten zien,” vertelt communicatieadviseur 
Rianne van der Aa. 

Ontdekken, beleven en meedoen
Bezoekers kunnen op verschillende 
themapleinen ontdekken wat er bij Avitec 
allemaal gebeurt. Er is volop te zien én te 
beleven. Zo zijn er demonstraties met elek-
trisch en waterstof aangedreven materieel, 
kun je zelf een minikraan besturen en is er 
een speciale behendigheidsproef. Ook aan 
kinderen is gedacht, met een springkussen, 
een grote zandbak en een rioolbuis-voet-
balspel waarbij leuke prijsjes te winnen 
zijn. Daarnaast is er een Talentenplein inge-
richt waar mensen die interesse hebben in 
werken bij Avitec direct in gesprek kunnen. 
“We zoeken regelmatig nieuwe collega’s, 
en de open dag is een laagdrempelige 
manier om eens kennis te maken,” zegt Van 
der Aa. “Je hoeft geen brief te schrijven 
of sollicitatiegesprek te voeren – gewoon 
langskomen, kijken of het bij je past, en wie 
weet zet je daarmee de eerste stap richting 
je nieuwe baan en toekomstige werkgever”.

Duurzaam en toekomstgericht
Avitec is actief in meerdere sectoren en 
blijft zich ontwikkelen. Naast de bekende 
afdelingen Infra, Bouw, Groen en Milieuplus 
(een gecertificeerde grondbank), heeft het 
bedrijf ook een Rioolservicetak en werkt 
het aan eigen projectontwikkeling – zoals 
het woonproject aan de Schreierswijk in 
Gasselternijveen. Op het eigen milieuplein 
worden grond, bouw- en sloopafval, puin 
en groenafval ingenomen en circulair 
verwerkt. Ook op het gebied van duur-
zaamheid zet Avitec grote stappen. Het 
machinepark wordt steeds groener met 

een groeiend aantal elektrische én water-
stof aangedreven voertuigen en machines. 
“Tijdens de open dag laten we ook dat 
materieel zien. Veel mensen realiseren zich 
nog niet hoe duurzaam en toekomstgericht 
onze sector is – daar willen we ze graag 
mee inspireren en laten zien wat de voor-
delen zijn,” aldus Van der Aa.

Nuchter, innovatief en toekomstgericht
Bij Avitec werken mensen met een nuch-
tere kijk en een aanpakkersmentaliteit. 
De organisatie is plat, de lijnen zijn kort 
en samenwerking staat centraal. Door de 
verschillende disciplines goed op elkaar af 
te stemmen, kan het bedrijf een totaalpak-
ket bieden aan opdrachtgevers in zowel 
de publieke als private sector. “We willen 
met deze dag niet alleen laten zien wat we 
doen, maar ook wie we zijn,” legt Van der 
Aa uit. “Een innovatief, toekomstgericht 
bedrijf, maar wel met beide benen op de 
grond. Hier werken echte vakmensen – 
doeners die samen mooie dingen realise-
ren.”

De open dag is gratis toegankelijk. Voor 
koffie, gezelligheid en volop actie is ge-
zorgd. Avitec verwelkomt jong en oud graag 
op zaterdag 21 juni aan het Zuiderdiep 34 
in Nieuw-Buinen.

Avitec is gevestigd aan het
Zuiderdiep 34 in Nieuw-Buinen. 
Telefoon: 0599- 21 21 70. Zie ook 
www.avitec.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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"We proberen extra cachet aan het toernooi te geven"
Upgrade voor Dakpanvervanging.nl
Tennis Toernooi STB Stadskanaal 
Eerst maar even de feiten. STB Stadskanaal houdt van 18 tot en met 24 
augustus het bekende Dakpanvervanging.nl Tennis Toernooi (DTT’25). 
In het door de KNLTB goedgekeurde toernooi wordt gestreden in de 
categorieën 3 tot en met 9 in HE, DE, HD, DD en GD. Met speciale dank 
aan de hoofdsponsor van het toernooi wordt vanaf deze jaargang meer 
aandacht besteed aan het randprogramma. ‘’We proberen voortaan wat 
extra cachet aan het toernooi te geven’’, vertelt voorzitter Niels Haring. 
‘’Er moet wat meer reuring en wat meer gezelligheid komen. Er staat nu 
een mooi randprogramma en de editie van 2025 moet de opmaat zijn 
voor een mooie toekomst.’’

‘Super Zaterdag’
Over betrokkenheid gesproken. Rick Nie-
meijer van Dakpanvervanging.nl kwam zelf 
met het idee om wat extra’s te gaan doen. 
‘’Hij kwam zelf met het idee inderdaad’’, 
zegt Haring. ‘’We zijn vervolgens met alle 
betrokken partijen om tafel gegaan en heb-
ben met dank dus aan Dakpanvervanging.nl 
een mooi en aantrekkelijk randprogramma 
samengesteld. Het is de bedoeling dit 
toernooi de opmaat wordt voor de toe-
komst. Het is dus niet zo dat we eenmalig 
wat extra’s organiseren.’’ Hoogtepunt van 
de week moet de zaterdag (24 augustus) 
worden. ‘’Die hebben we al omgedoopt tot 
‘Super Zaterdag’. Behalve dat dan de halve 
finales van het toernooi gespeeld worden, 
hebben we een beachtennistoernooi voor 
kinderen van 10 tot en met 14 jaar. Vanaf 
16.00 uur staat er vervolgens een wel heel 
bijzondere wedstrijd op het programma: de 
STB GrillMasters. ‘’Drie of vier mensen van 
de club gaan de culinaire strijd met elkaar 
aan en verzorgen met hun eigen barbecue 
lekkere, kleine gerechtjes voor de gasten 
op het sportpark. Ze krijgen van ons een 

budget en kunnen vervol-
gens hun gang gaan. De 
hapjes worden gratis uitge-
deeld aan bezoekers van ons 
complex’’, zegt Haring. Voor 
de kinderen is er zaterdag en 
zondag een springkussens.  

Bedrijventoernooi en Grill-
Masters
In aanloop naar ‘Super 
Zaterdag’ is er op donderdag 
een Beachtoss toernooi; 
ofwel een beachtennistoer-
nooi voor iedereen die mee 
wil doen. Ook niet-leden 
zijn van harte welkom. Op 
vrijdag wordt er bovendien een bedrijven 
beachtennis toernooi georganiseerd (met 
gezellige nazit). ‘’We hopen dat daar zo’n 
vijftien tot twintig koppels aan deelne-
men’’, zegt de voorzitter. ‘’Zondag is behal-
ve finaledag ook familiedag met weer extra 
gezelligheid op ons complex. Met al deze 
extra activiteiten hopen we meer mensen 
op ons complex te krijgen en meer binding 

en gezelligheid te creëren. We willen iets 
leuks neerzetten, iets dat we daarna verder 
uit kunnen bouwen. De plannen hadden 
we al eerder overigens, maar ze zijn met 
speciale dank dus aan onze trouwe sponsor 
Dakpanvervanging.nl nu ook daadwerkelijk 
uitvoerbaar. Prachtig dat een sponsor zo 
meedenkt en zo betrokken is.’’

Deelnemen aan DTT’25 kost 12,50 euro per 
persoon, per rubriek. Aanmelden kan via 
dtt@stb-stadskanaal.nl of via www.toer-
nooi.nl. De wedstrijdleiding ligt bij Meike 
Volders en meer informatie is te vinden op 
de website www.stb-stadskanaal.nl. (Regio-
Magazine/Vincent Muskee)

Mindfulnesswandeling 
in het Metbroekbos

Op vrijdagmiddag 4 juli organiseren 
Gasterij Natuurlijk Smeerling en Maroesja 
Veken een Mindfulnesswandeling in het 
Metbroekbos. Mindfulness betekent met 
volledige aandacht zijn bij waar je bent en 
wat je doet. Dan ontstaat er bewustzijn en 
een gevoel van levendigheid. 

De oude eiken en de beek in het Metbroek-
bos dragen daar prachtig aan bij. De een-
voudige oefeningen die we samen doen 
helpen om af te dalen vanuit je hoofd in 
je lijf. Je wordt rustiger en komt aan in het 
hier en nu. Samen die reis maken werkt ex-
tra stimulerend. Wees welkom en kom met 
een open houding! We starten om 14.00 
uur vanaf de parkeerplaats tegenover de 
Gasterij en eindigen om 15.30 uur. Bijdrage 
is 16,50 euro p.p. inclusief koffie, thee en 
huisgemaakt lekkers na afloop te nuttigen 
bij Gasterij Natuurlijk Smeerling. 

Opgave via maroesjaveken@gmail.com 
of via 06 - 57 20 78 06.

Gasterij Natuurlijk Smeerling
Smeerling 15 | 9591 TX Onstwedde
telefoon: 0599-312611
www.gasterij-natuurlijk-smeerling.nl
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"Beachtennis staat voor vrijheid, blijheid en ontzettend veel plezier"
Adbeco Beachtennis Kanaalstreek Toernooi
bij STB in Stadskanaal 
Op het prachtige Beachpark bij STB Stadskanaal wordt van 4 tot en met 6 juli andermaal 
het Adbeco Beachtennis Kanaalstreek Toernooi gehouden. Iedereen kan deelnemen 
van beginners tot gevorderden in de categorieën heren- en damesdubbel en er is ook 
een fun-categorie. ‘’Dit toernooi is elk jaar weer één groot feest. Een zeer gemêleerd 
gezelschap waagt zich dan aan beachtennis: tennis (in koppels) op zand, met een kleiner 
veld en waarbij de bal de grond niet mag raken. Het is een heel toegankelijke sport en 
heeft daarmee wel iets weg van padel. Plezier staat voorop, het is vrijheid, blijheid. Het 
evenement leeft écht. Dat merken we bijvoorbeeld aan het feit dat koppels zich altijd 
heel snel inschrijven voor dit beachtennistoernooi, in tegenstelling tot bijvoorbeeld een 
regulier tennistoernooi’’, zegt STB voorzitter Niels Haring, die vorig jaar liefst honderd 
koppels op het verduurzaamde en volledig energieneutrale complex van STB Stadska-
naal mocht verwelkomen.

‘Iedereen kan meedoen’
Zoals bekend stond STB in 2019 twee tennisbanen af om 
zo de handbal- en volleybalvereniging de kans te bieden 
om ook na het zaalseizoen te sporten. Er kwamen twee 
handbalveldjes op zand en bovendien werden er zes vol-
leybalvelden aangelegd. Toen ontstond ook de Stichting 
Beachpark. ‘’Van die velden maken we dus gebruik tijdens 
het Adbeco Beachtennis Kanaalstreek Toernooi. Overigens 
heeft de samenwerking die we aangegaan zijn met de 
handbal- en volleybalvereniging ons goed gedaan. Er is 
meer reuring op het park een er is een andere dynamiek 
binnen de club ontstaan ’’, zegt Haring. ‘’De deelnemende 
koppels spelen in elk geval zeven wedstrijdjes en het 
deelnemersveld is zoals gezegd heel divers. Iedereen kan 
meedoen. Ik denk dat slechts tussen de twintig en dertig 
procent van de deelnemers tennissers zijn. Voordeel is dat 
beachtennis iets is dat eigenlijk iedereen wel kan’’, weet 
Haring uit ervaring.

Fanatiek
Het evenement leeft. ‘’Zo hebben we bijvoorbeeld een 
speciale Nieuw-Buinen poule. In die poule speelt een 
vriendengroep uit Nieuw-Buinen tegen elkaar. En zo is heel 

veel mogelijk. Maar vergis 
je niet, eenmaal op het zand 
wordt er wel degelijk fana-
tiek gestreden om de eer. 
En na afloop is het altijd erg 
gezellig met een hapje en 
een drankje. Aanvankelijk 
organiseerden we dit toer-
nooi op het Pagedal, samen 
met de tennisclubs uit Onst-
wedde en Nieuw-Buinen. 
Nadat we het vervolgens 
nog een jaar hier gezamen-
lijk georganiseerd hebben,  
hebben we sinds drie jaar 
de organisatie alleen op ons 
genomen. De belangstelling zal ook dit jaar weer groot zijn. 
Daar twijfel ik echt geen seconde aan’’, zegt Haring, die 
behalve voorzitter van STB Stadskanaal ook voorzitter is 
van voetbalclub SJS.

Adbeco Beachtennis Kanaalstreek Toernooi (4 tot en met 
6 juli). Er wordt heren- en damesdubbel gespeeld en er 

is daarnaast een fun-categorie.  Er is ook een categorie 
voor kinderen van 10 tot en met 16 jaar. Aanmelden: 
info@stb-stadskanaal.nl en 06-14 62 59 81 of 06-18 79 
56 09. Deelnemen kost 12,50 euro voor volwassenen en 
7,50 euro voor kinderen. De wedstrijdleiding ligt in de 
vertrouwde handen van Meike Volders. (RegioMagazine/
Vincent Muskee)
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Wilhelminastraat 18a Vlagtwedde - Telefoon: 0599 312 647

Oldtimer en specialcarsdag in de Wilhelminastraat in Vlagtwedde 
Oldtimerdag in teken van ‘80 jaar bevrijding’ en 
met expositie over de Tweede Wereldoorlog 
Henk Vieregge, vooral bekend van de Blokker in Vlag-
twedde, organiseerde in 2014 voor de eerste keer een 
oldtimer en specialcarsdag aan de Wilhelminastraat in 
Vlagtwedde. ‘’Toen met ongeveer dertig oldtimers’’, zegt 
Henk. ‘’Die stonden rondom de winkel en zelfs bij ons in 
de tuin. De dag is vervolgens gegroeid en tegenwoordig 
wordt de Wilhelminastraat afgezet en verwelkomen 
we naar verwachting weer rond de 220 voertuigen. Het 
is een zeer laagdrempelig evenement. Deelnemers en 
bezoekers betalen niets.’’ De dag, waar door liefhebbers 
reikhalzend naar uitgekeken wordt, staat dit jaar gepland 
op zaterdag 21 juni van 13.00 uur tot 17.00 uur. Vieregge 
organiseert de dag overigens in samenwerking met de 
stichting BOVEM en Retrocars in Vlagtwedde. 

Met dank aan Harris
Zelf heeft Henk eigenlijk helemaal niets met oldtimers. 
‘’Nou ja, ik vind ze mooi om te zien. Maar ik heb zelf geen 
oude auto’s’’, laat hij weten. ‘’Harris, mijn zoon, was een 
jaar of zestien toen hij een oude Ford kocht. Later kocht hij 
ook oude trekkers. Het leek hem leuk om zo’n evenement 
te organiseren en zo is het eigenlijk ontstaan’’, zegt Henk, 
die altijd zorgt voor iets extra’s. Dat is dit jaar niet anders. 
Opnieuw zal er dus straattheater zijn. ‘’Thema is dus ‘80 
jaar bevrijding’ en ergens tussen de oldtimers zullen kinde-
ren en soldaten zich laten zien en horen. Ze delen boven-
dien chocolade uit en pamfletten van vrijheid. We hebben 
de afgelopen jaren steeds zoiets georganiseerd. Vorig jaar 
hadden we bijvoorbeeld de auto van Mussolini en liep ook 
Mussolini zelf rond tussen de oldtimers. En we hebben al 
een keer iets gedaan met de in de regio bekende mevrouw 
Trenning. Ach, je moet er iets bijzonders van maken’’, 
zegt Vieregge bescheiden, die graag tijd en energie in het 
welslagen van het evenement steekt. ‘’Ik vind het leuk om 
te doen. Ik stuur wat mails rond, zet het evenement op fora 
en maak wat reclame. De liefhebbers kennen ons evene-
ment ondertussen wel. De deelnemers komen zo ongeveer 

uit de helft van Nederland. Ooit hebben we eens deelne-
mers uit heel het land gehad. Dat was pal na corona toen er 
eindelijk weer iets georganiseerd mocht worden.’’

Expositie over de Tweede Wereldoorlog
In het pand van Kinderopvang Kiwi, uiteraard ook aan de 
Wilhelminastraat, is op 21 juni tegelijk met de oldtimer-
dag een expositie over de Tweede Wereldoorlog. ‘’Ook 
gratis toegankelijk en het past mooi bij het thema van de 

dag. Ik heb zelf nog wat spullen en ik heb een kennis die 
dergelijke spullen verzameld. De expositie wordt niet heel 
groot, maar is zeker de moeite waard.’’ Inschrijven voor de 
dag kan nog steeds via info@blokkervlagtwedde.nl. ‘’Laat 
mensen zich wel even opgeven. Kunnen we daar rekening 
mee houden bij het bestellen van koffie en fris. Want dat 
bieden we de deelnemers altijd aan’’, besluit Vieregge. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)







24 RegioMagazine - Succes door Reclame!



25RegioMagazine - Succes door Reclame!

Scherpe aanbiedingen voor uw diervoeders 
voordelig over de grens bij Lasterie Shop in 
Haren, Duitsland
Voor dierenliefhebbers is er goed nieuws! Lasterie Shop, de diervoe-
der specialist in Haren, Duitsland, biedt een uitgebreid assortiment 
aan diervoeders tegen zeer scherpe prijzen. Nu de btw-tarieven op 
diervoeders in Nederland zijn verhoogd van 9 naar 21% loont het 
nog meer om deze in Duitsland te kopen.

Lage prijzen dankzij Duits Btw-
tarief
Een van de grootste voordelen 
van kopen van uw diervoeders bij 
Lasterie Shop is de prijs. In Duits-
land geldt een lager Btw-tarief 
van 7% op diervoeders, in tegen-
stelling tot de 21% in Nederland. 
Met de recente verhoging van het 
Btw-tarief op alle diervoeders in 
Nederland, is het nu nog aantrek-
kelijker om uw voer in Duitsland 
te kopen. “Het Btw-tarief op 
honden- en kattenvoer lag in 
Nederland al op 21 procent en nu 
deze ook op alle andere voeding 
voor dieren verhoogd is naar 21 
procent scheelt dat dus enorm 
in vergelijking met de 7 procent 
die men hier in Duitsland betaalt. 
Naast honden- en kattenvoer, 
vindt men bij ons ook voeding 
voor vogels, paarden, schapen, 
varkens en nog veel meer dieren”, 
aldus Jeffrey. 

Scherpe aanbiedingen
Bij Lasterie Shop vindt u een uit-
gebreid assortiment aan bekende 
merken zoals vogelvoer van Bird 
Supreme en Obie, duivenvoer 

van VanRobaeys, Action Quality 
voor paarden en hondenvoer van 
Cavom en Barca. Daarnaast is 
er ook nog een voordelig huis-
merk voor honden. Mocht u een 
bepaald product zoeken dat niet 
in de winkel aanwezig is, dan 
kunnen de medewerkers voor u 
navragen of het leverbaar is en 
een prijsvergelijking maken. 

Op dit moment zijn er diverse in-
teressante aanbiedingen, waaron-
der Cavom Adult hondenvoer (20 
kilo) voor € 44,95, Cavom Com-
pleet puppy- of juniorvoer voor 
€51,95, een kilo gedroogde pens 
voor de hond voor € 8,95, 25 kilo 
legmeel of legkorrel voor kippen 
voor € 15,50, 20 kilo gemengd 
graan voor kippen voor € 12,95 
en 25 kilo konijnenvoer voor € 
16,95. De Cavom voeders voor de 
hond zijn voor de lezers van deze 
krant helemaal scherp geprijsd 
want koopt u 2 zakken honden-
voer van dit merk dan betaalt u 
geen € 89,90 maar slechts € 80! 
Dit is een eenmalige aanbieding 
en bij uw aankoop ontvangt u ook 

nog eens een kleinigheidje voor 
uw grote of kleine viervoeter. (zo 
lang de voorraad strekt en op=op) 

Voor al uw diervoeding bent u bij 
Lasterie Shop dus aan het juiste 
adres. U vindt de winkel vlak over 
de grens bij Ter Apel in het voor-
malige pand van Casper Gerd en 

de koffie of chocolademelk staat 
voor u klaar! 

De openingstijden zijn als volgt: 
Maandag 09.00-18.00 uur. Dins-
dag gesloten. Woensdag 09.00-
21.00 uur. Donderdag 09.00-
18.00 uur. Vrijdag 09.00-18.00 
uur. Zaterdag 09.00-14.00 uur. 

(RegioMagazine/Miranda Wolters)

Lasterie Shop
Altenberger Str. 3 
Haren (Ems), Duitsland 
Telefoon: 0049 - 59 34 92 69 975
www.lasterieshop.com
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SELLINGEN LIVE viert
20 jaar Høksons en
100  jaar Jeduthun

Op 5 juli zal op het evenemententerrein achter het gemeentehuis in Sellingen het 
muziekfeest Sellingen LIVE plaatsvinden. Dit jaar zal daarin het 20-jarig jubileum van 
de Høksons en het 100-jarig jubileum van muziekvereniging Jeduthun Sellingen groots 
worden gevierd.

Rond 17.00u begint het kinderprogramma 
van Sellingen LIVE, met een kinderdisco 
met DJ Tedo Swarts, de talentenshow Sel-
lingen’s got talent en kinderentertainer Jos 
Tipker. Eten en drinken is natuurlijk aan-
wezig. Rond 20.00u wordt het avondpro-
gramma afgetrapt met de Groningse rock'n 
roll and blues band Goodness Gracious. 
Muziekvereniging Jeduthun Sellingen zal 
daarna het publiek in beweging brengen 
met een verrassend programma van pop- 
en rockmuziek.

Een absoluut hoogtepunt van de avond is 
de unieke samenwerking van Jeduthun en 
de Høksons. Voor deze gelegenheid is spe-
ciaal muziek geschreven! De avond wordt 
afgesloten met een spetterende show van 
de Høksons. Tussen de optredens zal DJ 
Tedo plaatjes draaien. Tot slot kan je deze 
avond genieten van een special guest! 
Kortom, dit feest wil je niet missen!

Datum: 5 juli 2025
Locatie: Evenemententerrein Sellingen
Entree: € 5,-







32 RegioMagazine - Succes door Reclame!



33RegioMagazine - Succes door Reclame!

Colofon
UITGEVER HARRIE MEIRINGH

REDACTIE  VINCENT MUSKEE EN 

 MIRANDA WOLTERS

FOTO’S HARRIE MEIRINGH, JOHN TEN HOFF

VORMGEVING  STUDIO WEEK IN WEEK UIT: 

 0599 - 61 33 36

ADVERTENTIES JOHN TEN HOFF: 06 - 30 72 46 09

 LOUW ROUKEMA: 0599 - 65 08 93

DRUK:  MEDIAHUIS

VERSPREIDING: SANTIBRI AXENDER, VEENDAM

 HUIS-AAN-HUIS VERSPREID IN DE 

 GEMEENTE STADSKANAAL EN 

 DE GEMEENTE WESTERWOLDE

WWW.REGIOMAGAZINE.NL
© 2025 UITGEVERIJ OLYMPIA

In alle advertenties: Prijswijzigingen en typ-/zetfouten voorbehouden.

Het eerstvolgende RegioMagazine
verschijnt in juli 2025!

Grote Rommelmarkt in Roswinkel
Op zaterdag 21 juni organiseert sportvereniging REO een grote rommelmarkt 
in Theaterboerderij Noorderbak, Roswinkelerstraat 81 te Roswinkel. Van 9.00 
tot 12.00 uur bent u van harte welkom om te snuffelen tussen een enorm 
aanbod aan spullen!

Er is voor ieder wat wils: boeken, speelgoed, gereedschap, huisraad, sie-

raden, kleding, films, muziek, antiek, 
tuinartikelen, handwerk en decoratie. 
Ook liefhebbers van knutselspullen 
kunnen hun hart ophalen. De volle-
dige opbrengst komt ten goede aan 
sportvereniging REO.

Gut Altenkamp
Moderne cultuurlocatie in historische ambiance
Verborgen achter majestueuze 
lindebomen wacht Gut Altenkamp op 
u – een meesterwerk van barokke ar-
chitectuur. Het 18e-eeuwse landhuis, 
omgeven door een kunstig aange-
legde baroktuin, verenigt Neder-
landse en Noord-Duitse bouwkunst in 
harmonische perfectie.

Gut Altenkamp is vandaag de dag 
een levendige culturele locatie: twee 
gerenommeerde kunsttentoonstel-
lingen per jaar, klassieke concerten 
en literaire lezingen zorgen in deze 
bijzondere ambiance voor onverge-
telijke momenten. Een hoogtepunt 
voor kunstliefhebbers en iedereen die 
geïnteresseerd is in geschiedenis en 
cultuur.

Tijdens de tentoonstellingsperiodes 
is het café in de voormalige bijgebou-
wen van het landhuis geopend. Hier 
kunt u – ook zonder tentoonstellings-
bezoek – genieten van een welver-
diende pauze.

Van 1.4. tot 10.8.2025 is de tentoon-
stelling "Modern Art – Van Pop Art tot 

Street Art" te zien. De expositie brengt 
provocatieve en kleurrijke werken uit 
de Urban Pop Art samen. Te zien zijn 
werken van Jim Avignon, Bananen-
sprayer, Otto Schade en Dr. Molrok, 
kunstenaars die wereldwijd als 
toonaangevend worden beschouwd 
binnen de hedendaagse Urban en 
Street Art. Hun kunst behandelt 
maatschappelijk relevante thema’s en 
nodigt bezoekers uit om alledaagse 
vraagstukken vanuit nieuwe per-
spectieven te bekijken. Gedurende 
de tentoonstellingsperiode is Gut 
Altenkamp geopend van dinsdag tot 

en met zondag en op feestdagen van 
10.00 tot 17.00 uur. De toegangsprijs 
voor volwassenen bedraagt € 5,- en 
voor kinderen slechts € 1,50.

Tentoonstellingscentrum 
Gut Altenkamp
Am Altenkamp 1
26871 Aschendorf
Telefoon: 04962 6505
gut-altenkamp@papenburg.de
www.gut-altenkamp.de
Facebook Gut Altenkamp
Instagram gutaltenkamp

Adverteren in 
RegioMagazine?

Bel dan even met
John ten Hoff:

06 - 30 72 46 09
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Nieuwbouw voor  Küchendiele Wösten in Haren
in laatste fase, op 21 juni vindt de feestelijke 
opening plaats
Het keukenbedrijf is al meer dan 25 jaar actief in de branche en 
wordt sinds enige tijd geleid door Niels Wösten en zijn echtgenote. 
“Ik ben van de 2e generatie, de afgelopen jaren hebben we al wat 
verjonging en vernieuwing in het bedrijf doorgevoerd, de verhuizing 
naar het nieuwe pand in Haren is een mooie volgende stap voor ons.” 
Ondanks de modernisering en verjonging blijft men waarde hechten 
aan de oude waarden van het bedrijf, de passie voor mooie keukens 
en het leveren van hoge kwaliteit staat bij het hele team hoog in het 
vaandel.

Nieuwe keukenstudio
Vorig jaar werd al begonnen met 
de nieuwbouw vlak aan de Bun-
desstrasse B408. Dichtbij de A31, 
waardoor het voor zowel Duitse 
als Nederlandse klanten gemak-
kelijk en snel bereikbaar is. Er is 
duurzaam gebouwd en er wordt 
straks gebruik gemaakt van aard-
warmte en zonnepanelen voor 
het opwekken van de energie. “In 
onze nieuwe keukenstudio zullen 
straks keukens in allerlei verschil-
lende stijlen te zien zijn, inclusief 
de laatste trends en nieuwighe-
den op het gebied van apparatuur. 
We hebben er een loungeruimte 
ingericht, er is straks een speel-
tuin voor de kinderen en in de 
buitentuin kan men genieten van 
een lekkere kop koffie.”  

Overigens blijft de vestiging in de 
Emsstrasse in Haren geopend als 
showroom zonder openingstijden 
en zal de nieuwe keukenstudio 

gaan fungeren als hoofdvestiging 
van Wösten Küchendiele. Niels: 
“We hebben tijdens het ontwik-
kelen van onze toekomstplannen 
veel onderzoek gedaan naar wat 
de klant van een keukenstudio 
verwacht en we denken dat we 
deze verwachtingen straks zelfs 
gaan overtreffen. Onze keuken-
studio onderscheidt zich volle-
dig van wat er al op de markt te 
vinden is. Zo is er in de buitentuin 
bijvoorbeeld ook een prachtige 
luxe outdoor keuken te zien die 
helemaal naar wens is samen te 
stellen. Een outdoor keuken geeft 
het buitenleven net wat extra’s 
want wat is er nu fijner dan ook 
buiten te kunnen koken en genie-
ten met familie en vrienden?” 

Feestelijke opening op 21 juni
Op 21 juni vindt de officiële 
opening plaats met onder andere 
live cooking in samenwerking met 
BORA waarbij ook de BORA XBO, 

de indrukwekkende stoomoven 
van het merk gedemonstreerd zal 
worden. “Die live cooking sessies 
gaan we overigens vaker herha-
len, de kok van BORA is op 28 juni 
bijvoorbeeld nogmaals aanwezig”, 
aldus Niels. “Zien, ervaren en be-
leven is daarbij ons uitgangspunt.” 

Het team van Wösten Küchendie-
le heet u vanaf 21 juni van harte 
welkom aan de Boschstrasse 4 in 
Haren, op het kleine industriege-
bied langs de Bundestrasse B408 
aan de afslag richting Schlossdan-
kern. Men spreekt zowel Neder-
lands als Duits! 

(RegioMagazine/Miranda Wolters) 

Wösten Küchendiele 
Boschstrasse 4 | Haren 
Telefoon: 0049 5932 997 8981 
www.keuken-woesten.nl 
info@kuechen-woesten.de
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Dit is een speciale bijlage van RegioMagazine

Alle adverteerders in deze krant feliciteren vv Musselkanaal
met de behaalde promotie!

MUSSELKANAAL WINT DE NA-COMPETITIE
Het eerste elftal van Musselkanaal is afgelopen zondag gepromoveerd naar de tweede klasse. 

In de finale tegen Sportclub Stadskanaal werd in Ter Apel met 2-1 gewonnen.

RegioMagazine maakte een speciale bijlage over de promotie van Musselkanaal en 
sprak o.a. met voorzitter René Rakers van Musselkanaal en hoofdtrainer Joop Gall 

van Sportclub Stadskanaal. Ook staat in de bijlage het wedstrijdverslag.
Foto’s Boudewijn Benting
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"Deze groep was zo dood als een pier. Er zat helemaal niets meer in"
Musselkanaal op wilskracht langs besluiteloos SC Stadskanaal
Het was al voorspeld. SC Stadskanaal zou in de beslissingswedstrijd om promotie naar 
de tweede klasse – afgelopen zondag voor 2700 toeschouwers in Ter Apel - tegen Mus-
selkanaal de betere ploeg zijn, maar zou de handen meer dan vol krijgen aan het fysiek 
sterkere en altijd strijdbare Musselkanaal. Dat kwam uit. Sterker nog: Musselkanaal won 
met 2-1 en promoveert naar de tweede klasse. Met terugwerkende krant is het aan de 
dijk zetten van trainer Otto Halmingh en vooral het aanstellen van sfeermaker Geert 
van der Tuuk dus een uitstekende ingreep geweest van het Musselkanaal bestuur. En SC 
Stadskanaal? Dat voetbalde wel aardig en verzorgd, maar creëerde na de rust geen enkele 
uitgespeelde kans meer. De kansen die het in die fase wel kreeg, kwamen vooral toeval-
lig tot stand.

Volwassener
SC Stadskanaal is ambitieus en liet dat voor 
dit seizoen zien door Joop Gall als hoofdtrai-
ner te strikken. Daardoor waren de verwach-
tingen voor dit seizoen terecht hooggespan-
nen. Het is wellicht te kort door de bocht om 
het aanstellen van Gall als mislukt te om-
schrijven, feiten liegen echter niet. SC Stads-
kanaal eindigde na een desastreus begin 
van de competitie op de vierde plaats in de 
reguliere competitie, iets dat voor het laatst 
in het seizoen 2016/2017 het geval was. In 
de nacompetitie werd HOVC vervolgens nog 
net met 2-1 verslagen, Musselkanaal bleek 
zondag echter vooral volwassener dan de 
ploeg van Gall. Wat echter vooral tegenviel 
was het vertoonde spel. De opbouw was op 
zich nauwkeurig maar vooral erg traag en 
weinig verrassend. Alleen de crossballen van 
Stan Tolner op de opkomende rechtervleu-
gelverdediger Heijne (voor rust zo’n beetje 
de gevaarlijkste aanvaller) leverden vanuit 
de opbouw gevaar op. Voor de rust zorgde 
middenvelder Jarno Deuring – die weinig 
traint en wellicht ook daardoor na rust 
onzichtbaar bleef – nog voor wat creativiteit, 
in de tweede helft ontbrak vooral vernuft en 
slaagden de in het rood gestoken Stadska-
naalsters er niet in om ook maar één goede 
aanval op de mat te leggen. 

Kansen voor Schomaker
Musselkanaal had het moeilijk en leed na de 
snelle 1-0 voorsprong vooral heel veel bal-
verlies. Met veel inzet werden er behoorlijk 

wat ballen veroverd, die werden gaandeweg 
het eerste bedrijf echter meteen ook weer 
ingeleverd. Daardoor was SC Stadskanaal 
optisch veel beter, maar ook toen al kreeg 
Musselkanaal de beste kansen. Want het 
door Stadskanaal teruggedrongen Musselka-
naal had wél een plan in de omschakeling: 
Rolf Kaijser aan de bal brengen die vervol-
gens de diepgaande Dion Schomaker of 
Niels Becker moest lanceren. Kaijser kwam 
voor de rust echter te weinig aan de bal, al 
deed hij altijd iets goed met de bal als hij 
wel in balbezit was. Ondanks het overwicht 
van Stadskanaal kreeg uitblinker Schoma-
ker in de eerste helft al twee kansen om te 
scoren. Met name de kans tien minuten voor 
rust was groot. Schomaker leek via doelman 
Rick Arends raak te schieten, maar centrale 
verdediger Schuiling van SC Stadskanaal 
haalde de bal nog net van de lijn. Daarvoor 
had Schomaker al de benen van de doelman 
getroffen en struikelde hij vlak na de 1-0 
van Ike Kremer in kansrijke positie op het 
stroeve kunstgras. Stadskanaal had voor 
de rust de bal, maar deed er ontstellend 
weinig mee. Duncan Bos kreeg wel een 
goede kans, maar hij volleerde naast. En de 
1-1, op dat moment wel terecht, kon op het 
conto geschreven worden van Musselkanaal 
aanvoerder Gerwin Schmitz. Musselkanaal 
doelman Noah Sahetapy – ook al ijzersterk – 
keerde eerst half een inzet van dichtbij van 
Prummel, waarna Schmitz volledig onnodig 
de bal in eigen doel schoot. De aanvoerder, 
die voorop in de strijd ging en een echte lei-

der bleek, werd blijkbaar ook niet gecoacht, 
want hij had de bal zelfs aan kunnen nemen 
en weg kunnen werken.

Gouden wissel
Musselkanaal trainer Geert van der Tuuk 
greep in de rust in. Een meesterzet, zo bleek 
later. Hij wisselde Ike Kremer, die na zijn 
openingstreffer zo’n beetje alle ballen had 
ingeleverd bij de tegenstander, in voor Reza 
Mohamadi. Een gouden greep, want de lin-
kerspits zorgde er voor dat Heijne niet meer 
op kon komen en bovendien bleek de inval-
ler  continu een lastpost voor de SC Stadska-
naal defensie. Mohamadi, die soms wel het 
overzicht mist, stond ook aan de basis van 
de 2-1, toen hij de opnieuw diep sprintende 
Schomaker – in de underlap – wegstuurde. 
Schomaker wist de bal vervolgens met een 
uiterste inspanning langs doelman Arends te 
frommelen: 2-1. Kort daarvoor had Schoma-
ker opnieuw een dot van een kans gemist 
toen hij een voorzet van weer Mohamadi 
naast schoot. Best knap, want zelfs doelman 
Arends lag al in geslagen positie. Schomaker, 
die kort na zijn doelpunt vervangen werd, 
kwam blijkbaar net niet goed uit met zijn 
passen. 

Vrijblijvend
Na de 2-1 kreeg SC Stadskanaal drie goede 
kansen op de gelijkmaker. Ze kwamen 
toevallig tot stand. Stel wilde vanaf de 
zijkant een voorzet geven, maar die zeilde 
zomaar op de paal. De terugspringende bal 
werd vervolgens door Deuring tegen de 
lat gewerkt. Daar zat het de ploeg van Gall 
ook niet mee. Sten Vos schoot vervolgens 
na een lange bal net voorlangs en invaller 
Leon Bos had in de extra tijd de gelijkmaker 
op de schoen maar schoot wild over. Zeker 
na de thee oogde het spel van Stadska-
naal wat hautain en zelfs wat vrijblijvend. 
Exemplarisch was het spel van Deuring, die 
na de rust amper nog in balbezit kwam en 
ogenschijnlijk ook weinig pogingen onder-

nam om in balbezit te komen maar toch iets 
uitstraalde van ‘het komt allemaal wel goed.’

Andere sfeer en meer power
Musselkanaal trainer Van der Tuuk kon zijn 
geluk niet op. De trainer zonder diploma’s 
was letterlijk door het dolle heen. ‘’Toen ik 
begon was de ploeg zo dood als een pier. 
Er zat helemaal niets meer in. We verloren 
vervolgens nog van kampioen SVZ, maar 
daarna hebben we geen wedstrijd meer 
verloren. Voor deze weedstrijd hoefde ik ze 
niet op scherp te zetten. Ik vond mijn ploeg 
wel zenuwachtig voor de rust, maar geluk-
kig ging dat na de rust veel beter. En verder 
is voetbal gewoon een simpel spelletje 
hoor, zoals ik een simpele trainer ben. Als 
spelers niet willen gooi ik ze er uit. Ik ben 
wat dat betreft heel duidelijk. En verder heb 
ik, denk ik, voor een andere sfeer en voor 
wat meer power gezorgd.’’ En zo won de 
ongediplomeerde trainer van de trainer die 
in het bezit is van het diploma coach betaald 
voetbal. En dat zal de trainer uit Muntendam 
beslist niet lekker zitten, want ook hij kon 
zondag als gelauwerd en ervaren trainer het 
verschil dus niet maken. Of ben je als trainer 
dan echt zo goed of slecht als de spelers die 
je tot je beschikking hebt?

Musselkanaal – SC Stadskanaal 2-1 (1-1)
1. Ike Kremer 1-0, 21. Gerwin Schmitz 1-1 
(eigen doelpunt), 60. Dion Schomaker 2-1. 
Scheidsrechter: Karacaoglan. Geel: Schmitz 
en Oosting (beiden Musselkanaal). Toe-
schouwers: 2700. Musselkanaal: Sahetapy, 
Speelman, Hoving, Schmitz, Oosting, Scho-
maker (63. Manning), Meijer, Kaijser, Kremer 
(46. Mohamadi), Becker, Fehrmann (25. 
Corzaan) Stadskanaal: Arends, Heijne, Thom 
Bos, Schuiling, Tolner, Prummel (61. Van 
Nieff), Duncan Bos (61. Nijmeijer), De Vries 
(78. Vos), Deuring, Klijnstra (46. Leon Bos) en 
Stel (85. Smid)
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SC Stadskanaal trainer Joop Gall
"Vergeet niet dat wij met vijf spelers jonger dan achttien jaar hebben gespeeld"
Natuurlijk baalde SC Stadskanaal trai-

ner Joop Gall na afloop van het met 2-1 

verloren duel tegen Musselkanaal. Door de 

nederlaag is de club veroordeeld tot nog 

een seizoen derde klasse. Ondanks de ne-

derlaag en het mislopen van de promotie 

voorziet Gall echter een mooie toekomst 

voor zijn ploeg. ‘’Want laten we niet ver-

geten dat we zondag gewoon vijf spelers 

jonger dan achttien jaar in de ploeg had-

den. Als die jongens stappen gaan maken, 

dan worden wij ook tweedeklasser en gaan 

we misschien nog wel hoger spelen. Daar 

koop je nu niets voor, maar voor de lange 

termijn ziet het er gewoon goed uit’’, zegt 

de trainer, die ook enkele verbeterpunten 

ziet voor zijn selectie. 

Als een vent

Gall nam de nederlaag als een vent. Hij 

stond ook (met engelengeduld) Mussel-

kanaal supporters te woord, ondanks de 

zichtbare teleurstelling bij de coach van 

SC Stadskanaal. ‘’Weet je wat me vooral 

stoort? Dat we niet één gele kaart hebben 

gekregen. Dat kan toch eigenlijk helemaal 

niet in zo’n wedstrijd waar het er écht om 

gaat? Ik heb vooraf ook gezegd: we probe-

ren voetballend het verschil te maken maar 

als dat niet lukt, dan moet ook de botte 

bijl gebruikt worden. Dat hebben we dus 

niet gedaan. Alle duels werden gewonnen 

door Musselkanaal. Zij zetten de poot er 

steeds wat steviger in. Op voorhand werd al 

gezegd dat zij mentaal sterker zijn. Ik denk 

ook dat dit klopt. Op mentaal vlak en op het 

gebied van hardheid en scherpte moeten 

we snel stappen gaan maken. Daar is nog 

heel veel winst in te boeken.’’

Te weinig afgedwongen

Gall eindigde met SC Stadskanaal op de 

vierde plaats in de derde klasse. ‘’We zijn 

heel matig aan de competitie begonnen. 

Dat had ook te maken met het feit dat we 

versneld moesten verjongen. Er zijn wat 

spelers vertrokken en we hebben meteen 

jongens van zeventien en achttien jaar voor 

de leeuwen moeten gooien. Die jongens 

hadden even tijd nodig. We wonnen echter 

wel de tweede en derde periode en dat is 

gewoon knap. Aanvankelijk moesten de ta-

lenten vooral leren om sneller te handelen 

en om uit de duels te blijven. De volgende 

stap moeten we op mentaal vlak maken. 

De wisselwerking met de jonge spelers is 

goed. Ze hebben tegenwoordig allemaal 

een mening, maar willen wel luisteren’’, 

zegt Gall, die wel tevreden was over de 

eerste helft van het duel tegen Mussel-

kanaal maar veel minder over het tweede 

bedrijf.  ‘’Voor de rust waren we de baas op 

het middenveld, waar we steeds in overtal 

kwamen. Ik heb in de rust gezegd dat we 

daar mee door moesten gaan, maar toen 

was het toch echt veel minder. We hebben 

wel kansen gehad, maar toen zat het ook 

niet echt mee. Al met al vind ik dat we toch 

te weinig afgedwongen hebben. We had-

den veel meer gebruik moeten maken van 

de overmacht op het middenveld en zo nog 

veel meer kansen uit moeten spelen.’’

Mooi proces

Gall, die ook volgend seizoen trainer is van 

de derdeklasser, baalt maar is zoals gezegd 

optimistisch over de toekomst. ‘’Ik snap 

dat het voor de supporters lastig is om nu 

te horen, maar als trainer/coach kijk ik wel 

verder dan de waan van de dag. Er is veel 

talent en we weten nu waar we mee aan 

de slag moeten. Ik vind dit nog steeds een 

mooi proces en ik weet gewoon dat het 

uiteindelijk leidt naar spelen op een hoger 

niveau dan de derde klasse. Neemt niet 

weg dat we natuurlijk nu al graag gepro-

moveerd waren naar de tweede klasse. ’’ 

(RegioMagazine/Vincent Muskee)

Lichtpuntjes in matige derby
Ondanks het povere gehalte van de derby, vielen toch een aantal spelers op. Bij 
Musselkanaal was dat doelman Sahetapy, die niet eens zoveel reddingen hoefde te 
verrichten, maar voortdurend rust uitstraalde en zich na de thee ook nadrukkelijk be-
moeide met de opbouw. Bij de groenhemden vielen verder Dion Schomaker en toch 
ook wel Niels Becker op; beiden hebben diepgang en snelheid en ze anticiperen 
goed als spelmaker Rolf Kaijser in balbezit komt. Becker heeft bovendien scorend 
vermogen. Aanvoerder Gerwin Schmitz was weliswaar ongelukkig bij de tegentref-
fer, maar was verder een baken van onverzettelijkheid, terwijl Reza Mohamadi na 
rust sterk inviel. 

Bij SC Stadskanaal werd Jeffrey Bakker node gemist. Het verdedigingsduo Schuiling/
Bos heeft wel potentie, zeker als ze een versnelling hoger gaan spelen. Stan Tolner 
liet een aantal keren zien over een aardige crosspass te beschikken en de gepasseer-
de Kevin Nijmeijer viel gedreven in. Voor de rust liet Jarno Deuring zo nu en dan 
aardige staaltjes voetbal zien. Voor een speler met zijn kwaliteiten was het zondag 
echter veel te weinig. Leon Bos deed in de beperkte speeltijd die hij kreeg tenminste 
nog iets verrassends en ook invaller Sten Vos was in elk geval nog gevaarlijk. 
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Musselkanaal voorzitter René Rakers
"Geweldig, we zijn gewoon de beste van de Kanaalstreek"
Hij speelde zondag zelf niet, maar was minstens even gespannen als de spelers voor 
het duel Musselkanaal – Stadskanaal. En dus was Musselkanaal voorzitter René Rakers 
na het laatste fluitsignaal ook minstens zo blij als spelers en de supporters. ‘’Het is de 
tweede keer dat ik als voorzitter promoveer. En heel eerlijk; we waren er ook wel weer 
aan toe na alles wat we de afgelopen jaren voor de kiezen hebben gehad. Maar goed; 
het gaat natuurlijk helemaal niet om mij. Het gaat om de spelers en de supporters. Zij 
hebben dit écht verdiend en we hebben dan ook een geweldig feest gevierd’’, zegt 
Rakers.

Verdiende overwinning
Rakers zag dat SC Stadskanaal voor de rust 
de betere ploeg was. ‘’Maar wij kregen de 
beste kansen. En na de rust vond ik dat 
wij gewoon beter waren. Een verdiende 
overwinning dus. Voor zondag is er heel 
wat gebeurd. Wij wilden graag in Nieuw-
Buinen spelen en eventueel ook wel in 
Valthermond, maar dan wel ten vroegste 
om 15.00 uur. SC Stadskanaal wilde dat 
niet. Daardoor waren we genoodzaakt om 
het Batse Toernooi te annuleren. Heel zuur 
voor de toernooicommissie die erg veel tijd 
in de organisatie heeft gestoken. Veel vrij-
willigers wilden echter ook bij de wedstrijd 
zijn. Het kon dus gewoon niet anders’’, zegt 
de voorzitter. ‘’Achteraf gezien kunnen we 
stellen dat het ons dus helemaal niets uit-
maakt waar of hoe laat we spelen, we zijn 
door deze promotie gewoon de beste club 
van de Kanaalstreek.’’

Juiste keuze gemaakt
Het bestuur van Musselkanaal greep dit 
seizoen hard in. Na een bliksemstart en het 
winnen van de eerste periodetitel kwam 
de hoofdmacht van de club in een vrije val 
terecht. De club zette vervolgens trainer 
Otto Halmingh op straat en stelde Geert 
van der Tuuk (voor de tweede keer) aan 

als interim trainer. ‘’We hebben de juiste 
keuze gemaakt. In dat verband wil ik ook 
Mark en Dennis van Klinken graag noe-
men. Zij vormen de technische commissie 
en hebben gewoon goed gehandeld. Met 
Geert hebben we denk ik niet de beste 
trainer aangesteld, maar wel een geweldige 
people manager. Dat heeft hij andermaal 
bewezen. Hij verdient wat dat betreft echt 
alle lof. Toen we zondag met de bus terug-
kwamen uit Ter Apel, hebben we Geert ook 
als eerste uit laten stappen. Dat gunde de 
selectie hem ook. Hij liep dus alleen en als 
eerste door een haag van supporters en 
dat verdiende hij ook echt. Voor volgend 
seizoen hebben we Jan Wielink (zondag 
aandachtig toeschouwer) aangetrokken. 
Geert wil ook graag iets bij de club blijven 
doen. Daar gaan we binnenkort met hem 
over in gesprek’’, zegt de voorzitter. 

Verder zonder doelman Sahetapy
Promotie was geen must voor de groen-
hemden. ‘’Zeker niet omdat we verder moe-
ten zonder doelman Noah Sahetapy, Ruben 
Manning en Maurice Meijer. Zij stoppen. Er 
komt één speler van buitenaf, Duncan Beh-
ling van ASVB, en er stromen vier spelers 
vanuit de JO19 door. Daar moeten we het 
mee doen. Vanuit dat perspectief zou je 

misschien denken dat we beter in de derde 
klasse hadden kunnen blijven, maar we 
wilden natuurlijk niet van SC Stadskanaal 
verliezen. En als je de kans krijgt om te pro-
moveren, dan ga je er natuurlijk ook voor’’, 
zegt Rakers, die de supporters van zijn club 
looft. ‘’Er is helemaal niets gebeurd in Ter 
Apel. Onze aanhangers verdienen echt een 
groot compliment. Natuurlijk wordt er over 
en weer wel wat gezegd en geroepen, maar 
het bleef allemaal binnen de perken. Daar 
ben ik ook heel erg trots op. Daarom zeg 

ik: de spelers en de supporters hebben dit 
feestje verdiend. Er is best veel gebeurd de 
afgelopen jaren. Wessel Woortman die ver-
trok als trainer om de bekende reden, het 
ontslag van Otto Halmingh en daarvoor de 
vrije val waarin we ineens terecht kwamen. 
Geert en zijn staf hebben het echt op een 
geweldige manier opgepakt met promotie 
als ultieme bekroning. Dit kan gewoon niet 
mooier. En wat er volgend seizoen gebeurt, 
dat zien we dan wel weer.’’ (RegioMagazine/
Vincent Muskee)



VV MUSSELKANAAL PROMOVEERT NAAR DE 2E KLASSE!



VV MUSSELKANAAL PROMOVEERT NAAR DE 2E KLASSE!







2 Univé SC Stadskanaal JeugdToernooi  |  20 t/m 22 juni 2025



3Univé SC Stadskanaal JeugdToernooi  |  20 t/m 22 juni 2025

"Het Univé SCS Jeugdtoernooi moet professionaliteit uitstralen"
Hajo Bruins Slot, toernooicommissie Univé SCS 
Jeugdoernooi
Er staat écht iets moois te gebeuren als op 
vrijdag 20 juni, zaterdag 21 juni en zondag 
22 juni het eerste Univé SCS Jeugdtoer-
nooi op sportpark Pagedal in Stadskanaal 
gespeeld wordt. Op het moment dat er 
afgetrapt wordt, zit in principe het meeste 
werk van de toernooicommissie – Bjorn 
Lem, Jarno Ruiters, Hajo Bruins Slot en 
René Becker – er al op. Want dat er vooraf 
heel wat werk verzet is, moge duidelijk 
zijn. Al helemaal omdat de toernooicom-
missie de lat hoog legt. ‘’We willen een 
strak toernooi organiseren. Professioneel 
geregeld vooral en wat betreft tegenstan-
ders toegespitst op het niveau van onze 
eigen teams. We geven het toernooi veel 
aandacht en dat spreekt aan. We hebben 
zelfs teams teleur moeten stellen en op de 
wachtlijst moeten plaatsen’’, vertelt Hajo 
Bruins Slot.

Iets extra’s
‘’Een toernooi organiseren is goed plan-
nen en nadenken. We beginnen op 
vrijdagavond 20 juni met een 015 en O17 
toernooi – de O17-1 en O15-1 komen 
overigens zondag in actie – omdat veel van 
die spelers ons op zaterdag helpen door 
wedstrijden fluiten. Op zaterdag komen ‘s 
ochtends alleen al zestig teams in actie en 
de zondag is gereserveerd voor de teams 
van SC Stadskanaal die op divisieniveau 
spelen of hebben gespeeld. Met tegen-
standers die bij dat niveau passen dus. 
Op zaterdag komt ook de oudste jeugd in 
actie en dan sluiten we de dag af met een 
dj en een surprise-act. Op zaterdag komt 
Groby, de mascotte van FC Groningen, op 
bezoek en is ook het schminkteam van 
McDonald’s aanwezig. Broertjes en zusjes 
hoeven zich ook niet te vervelen. Er zullen 
bijvoorbeeld stiften en kleurplaten (van 

ons nieuwe clubhuis) klaarliggen. Voor elk 
dagdeel hebben we een eigen community 
aangemaakt en er is in aanloop naar het 
toernooi een mooie affiche gemaakt. Het 
zijn allemaal kleine dingen die het toernooi 
net even wat extra’s bieden. Dat slaat aan. 
Teams komen hier graag naar toe, zo is wel 
gebleken.’’

Professionaliteit
Voor de organisatie werkt de club samen 

met Univé als hoofdpartner en met vier 
veldpartners. ‘’Daarnaast zijn er nog wat 
supportpartners. Tijdens het toernooi zul 
je hier geen wirwar aan sponsordoeken 
aantreffen, dat willen we niet. We zullen 
de clubs netjes ontvangen en uitleg geven, 
zoals ze die informatie natuurlijk ook 
vooraf al van ons hebben gekregen. Het 
toernooi moet professionaliteit uitstralen 
en alles moet er gelikt uitzien’’, zegt Bruins 
Slot. ‘’We zijn een driejarige verbintenis 

aangegaan met Univé en het toernooi 
zou best eens uit kunnen groeien tot een 
traditie. Door de vroege sluiting van de vel-
den is het helaas zo dat ons toernooi toch 
samenvalt met enkele andere toernooien. 
Dat is jammer, maar dat is ook gewoon niet 
anders’’, besluit Bruins Slot. Op de foto de 
toernooicommissie, van links naar rechts: 
René Becker, Bjorn Lem, Hajo Bruins Slot 
en Jarno Ruiters. (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)

Univé: lokaal actief, inzet voor 
veiligheid en supporter van sport
Introductie uniek 
fietslampje aan de 
basis van Univé 
SCS Jeugdtoernooi
Klinkt gek; maar de introductie van een uniek fietslampje staat aan de basis van het 
Univé SCS Jeugdtoernooi dat op vrijdag 20 juni, zaterdag 21 juni en zondag 22 juni ge-
houden wordt sportpark Pagedal in Stadskanaal. Naar aanleiding van het het succes van 
het jubileumtoernooi in 2022 werd bij SC Stadskanaal het idee opgevat om opnieuw 
een toernooi te organiseren. Op zoek naar een geschikte partner dacht René Becker 
aan Univé, met wie een prachtige samenwerking was opgezet bij de introductie van de 
innovatieve Ziem fietsverlichting. Lang verhaal kort: Univé en SC Stadskanaal zijn ver-
volgens een driejarige verbintenis aangegaan waardoor voetballiefhebbers zeker drie 
jaar lang kunnen genieten van een zeker qua omvang uniek toernooi.

Mooie samenwerking
Univé en SC Stadskanaal gingen op 1 no-
vember vorig jaar al een partnerschap aan 
met de fietsverlichting. ‘’Vanaf dat moment 
werken we samen met SC Stadskanaal (en 
de Apeldoornse Mixed Hockeyclub) om 
hun leden veilig en goed verlicht op weg 
te helpen’’, zegt Laura van Wolfen van 
Univé.  ‘’Met de unieke verlichting ben je 
tot vijf keer beter gezien in het verkeer. Bij 
Univé zetten we ons in voor veiligheid door 
onder andere samenwerking. Door samen 
te werken met sportclubs vergroten we 
de bewustwording en zorgen we voor een 

veiliger verkeer. Samen maken we echt het 
verschil.’’ Na deze succesvolle samenwer-
king benaderde René Becker Univé nu om 
zich te verbinden aan het jeugdtoernooi. 
En zo strijden straks 125 teams van 56 ver-
enigingen (in 23 poules) om de hoogste eer 
tijdens de eerste editie van het Univé SCS 
Jeugdtoernooi. Univé is zoals bekend een 
coöperatieve verzekeraar zonder winstoog-
merk. Het bedrijf is lokaal actief, zet zich in 
voor veiligheid en is supporter van sport 
en dus een prachtige hoofdpartner van 
het jeugdtoernooi. (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)
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"Boy Nijgh en Patrick Roukema zijn de grondleggers van onze 
succesvolle jeugdopleiding"
Harry Spijker, trotse 
jeugdvoorzitter van
SC Stadskanaal 
Zeg Harry Spijker en je zegt SC Stadskanaal. Spijker zet zich ondertussen al bijna 48 
jaar bestuurlijk in voor de club, al komt daar in oktober wel een einde aan. ‘’Dan eindigt 
mijn termijn als bestuurslid en dan wil ik ook echt andere dingen gaan doen. Als je 
kleinkinderen zeggen dat ‘opa altijd maar op het voetbalveld is’ dan moet je stoppen. 
Voor het draaien van een kantinedienstje kunnen ze me echt nog wel bellen hoor, maar 
het bestuurlijke werk laat ik achter me’’, zegt Spijker, die trots is op de jeugdafdeling 
en uitkijkt naar de eerste editie van het Univé SCS Jeugdtoernooi. ‘’Heel knap wat René 
Becker en Hajo Bruins Slot hebben neergezet. Die jongens kunnen praten, ik denk dat ze 
nog zand in een woestijn kunnen verkopen.’’

Voetbalschool op zondag
Spijker noemt Boy Nijgh en Patrick Rouke-
ma de geestelijke vaders van de florerende 
jeugdopleiding van SC Stadskanaal. ‘’Op 
een gegeven moment is Boy zich met de 
jongste jeugd gaan bemoeien en is de voet-
balschool op zondag ontstaan. Dat is ont-
zettend goed voor de club geweest en dat 
is het nog steeds. Daar zijn de successen 
begonnen. Het heeft geresulteerd in een 
brede jeugdopleiding en een aantal teams 
dat op divisieniveau speelt’’, zegt Spijker. 
Bijzonder is wel dat de club beschikt over 
twee JO19, drie JO17 en drie JO15 teams. 
En juist in die leeftijdscategorieën hebben 
veel andere clubs problemen. ‘’Ik denk dat 
wij goede jeugdtrainers hebben. Loewie 
Piebes doet JO19, dat is toch een oud be-
taald voetballer. Bij JO17 doet coming man 
Robin Drewes het heel goed en met Theo 
Gennissen hebben we voor de JO15 een 
geweldige trainer. Wat hij allemaal voor de 

jongens doet, is echt geweldig. Bovendien 
heeft hij een unieke kijk op het spelletje’’, 
vertelt Spijker. 

Enorm dankbaar
‘’Met zoveel teams komen we eigenlijk een 
veld tekort’’, zegt Spijker. ‘’Als het om het 
aantal velden voor een vereniging gaat, dan 
vaart men echter blind op het model van 
Oranjewoud. Dat model stelt dat we ge-
noeg ruimte hebben en dat we ook op za-
terdag om 21.00 uur nog wel een wedstrijd 
kunnen spelen. Op papier klinkt dat leuk, 
maar zo werkt het in de praktijk natuurlijk 
niet. Als jeugdvoorzitter ben ik de gebroe-
ders Jansen natuurlijk enorm dankbaar. 
Dankzij hen speelt heel de club in dezelfde 
kleding, hebben we de jeugdleden alle-
maal een trainingspak en tas kunnen geven 
en hebben we de accommodatie kunnen 
verduurzamen. Ook hebben we een pan-
nakooi aangelegd en is er nu een prachtig 

wedstrijdveldje voor de jongste jeugd, met 
reclameborden. Heel mooi voor de speler-
tjes. De nieuwe kantine zal eind augustus, 
begin september geopend worden. Ik zal je 
zeggen dat dit voor mij echt een dingetje 
is. Ik wandel al bijna 48 jaar naar de oude 
kantine. Dat gaat straks echt nog wel een 
paar keer mis, vrees ik.’’

Pure reclame
‘’René en Hajo organiseren het Univé SCS 

Jeugdtoernooi, een toernooi voor al onze 
teams. Prachtig mooi natuurlijk. Wat betreft 
de werving van deelnemers hebben ook 
de trainers goed werk verricht. We hebben 
ze gevraagd om zelf ook geschikte clubs 
te vragen en dat is gebeurd. Zo weet je 
ook zeker dat er op gelijkwaardig niveau 
gestreden gaat worden. Dit toernooi is 
pure reclame voor de club. Hier kunnen we 
met z’n allen ook weer heel trots op zijn.’’ 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Liftservice Noord in Stadskanaal, algeheel 
hoofdpartner SC Stadskanaal 
Liftservice Noord in Stadskanaal, het bedrijf van Yke-Jan 
van der Heide (58), is al weer een jaar of vier algeheel 
hoofdpartner van SC Stadskanaal. Best bijzonder, want 
een rijk voetbalverleden heeft hij niet en al helemaal 
niet bij SC Stadskanaal. ‘’Ik zat hier bij de toneelvereni-
ging’’, lacht de ondernemer, die in Drachten en omgeving 
overigens wel een balletje trapte al mocht dat volgens 
Van der Heide geen naam hebben. Het hoofdsponsorschap 
van SC Stadskanaal ziet hij als vorm van maatschappelijk 
betrokken ondernemen. ‘’En ik doe het samen met Henk 
Nijmeijer van Nijmko, een goede vriend van mij met wie ik 
samen sport. We hadden, toen twee andere sponsoren af-
haakten, zoiets van: laten wij het dan samen maar doen.’’

Maatschappelijk betrokken
‘’Wij doen als Liftservice Noord best veel. Ik sponsor ook 
wel andere clubs of help ze een keer als ze wat shirtjes 
willen. Oh ja, Geert Teis ondersteun ik ook, terwijl ik daar 
dus helemaal nooit kom. Bij SC Stadskanaal kom ik zeker 
wél. Ik probeer in elk geval elke thuiswedstrijd van het 
eerste te bekijken. Dat volg ik dus op echt de voet en mijn 
twee jongens hebben ook bij de club gespeeld. De binding 
is er dus zeker en ik vind dat ze heel leuk bezig zijn, ook 
met het organiseren van het Univé SCS Toernooi dus. Ik als 
ondernemer zie het een beetje als een plicht om iets voor 
de maatschappij te doen. Nee, het levert je niet meteen 
handel op, maar toch heb ik aan het sponsorschap wel de-
gelijk leuke contacten overgehouden’’, zegt Van der Heide, 
die zijn bedrijf gestaag ziet groeien. ‘’Er komen elk jaar 
wel wat mensen bij. Maar: het vinden van personeel wordt 
nu wel heel lastig. We zullen creatief moeten zijn om nog 
verder door te groeien.’’

Mooie uitdagingen in het verschiet
Liftservice Noord werkt exclusief landelijk voor Fletcher. 
‘’Verder werken we tot maximaal een uur reisafstand van 
Stadskanaal’’, zegt Yke-Jan. ‘’We hebben een mooie positie 
in de markt en zijn specialist op het gebied van onderhoud, 
reparatie, modernisering en nieuwbouw van liften, roltrap-

pen en schuifdeuren. We kunnen met alle merken liften uit 
de voeten en in principe zeggen we nooit ‘nee’. Er wach-
ten ons nog een aantal mooie projecten en uitdagingen. 
Dingen die we niet eerder gedaan hebben. Ook in onze 
branche blijf je dus altijd leren.’’ Van der Heide woonde in 
Drachten. ‘’En toen had ik de keuze: of voor Philips of voor 

liftfabriek Starlift werken. Ik koos voor Starlift, heb daarna 
nog bij wat andere bedrijven gewerkt en was vervolgens 
van mening dat ik het zelf ook wel kon. En zo is Liftservice 
Noord, zo rond het jaar 2000, ontstaan. En inderdaad, dat 
is een goede keuze geweest.’’ (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)
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Alcides, Meppel
Asser Boys, Assen
ASVB, Blijham 
Bargeres, Emmen 
Be Quick 1887, Haren
Dokkum, Dokkum 
Fc Assen, Assen 
Froombosch 
Fc Lewenborg, Groningen 
Fc Meerdijk, Emmen 
Fc Zuidlaren, Zuidlaren 
Fc Zuidwolde, Zuidwolde (OR) 
GVAV Rapiditas, Groningen 
HSC, Hoogezand-Sappemeer 
HZVV, Hoogeveen
LTC Assen, Assen 
Lycurgus, Groningen 
NEC Delfzijl, Delfzijl 
Nieuw Buinen, Nieuw Buinen 
PH Almelo, Almelo 
Onstwedder Boys, Onstwedde
SC Stadskanaal, Stadskanaal
SGV, Schildwolde 
SJO Dalen/DSC, Dalen 
SJO Pekela 2000, Nieuwe Pekela 
SJO ZVC'14, Gasselternijveen 
SJS, Stadskanaal 
Sv Bedum, Bedum 

Sv Borger, Borger 
Sv Gramsbergen, Gramsbergen 
Sv HOVC, Odoorn 
SV Mussel, Mussel 
Veendam 1894, Veendam 
Velocitas, Groningen 
VEV'67, Leek 
VKW, Westerbork 
vv Alteveer, Alteveer 
vv Bareveld, Bareveld 
vv BATO, Winschoten 
vv Bellingwolde, Bellingwolde 
vv BNC, Buinen 
vv de Weide, Hoogeveen 
vv Drachtster boys, Drachten 
vv Engelbert, Engelbert 
vv Gorecht, Haren 
vv Heerenveen, Heerenveen 
vv Helpman, Haren 
vv Hoogeveen, Hoogeveen 
vv Hoogezand, Hoogezand 
vv Muntendam, Muntendam 
vv SPW, Stadskanaal 
vv Valthermond, Valthermond 
vv Westerkwartier, Niebert 
vv Wildervank, Wildervank 
vv Winsum, Winsum 
WVV, Winschoten Zuidhorn, Zuidhorn 

Deelnemers Univé SC Stadskanaal 
Jeugdtoernooi 2025
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